
PROTOKÓŁ NR 12 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu 21 stycznia 2016 roku 

 
Komisja w składzie: 

1. Henryk Grycz Przewodniczący Komisji 
2. Aneta Niewrzendowska członek komisji 
3. Roman Ratajczak członek komisji 

Ponadto w komisji udział wzięli: 
1. Stanisław Kaźmierski – sołtys wsi Drzonek 
2. Halina Szostak – opiekun świetlicy wiejskiej w Drzonku 
3. Zenon Rusiak – sołtys wsi Międzychód 

 
Komisja Rewizyjna odbyła wyjazdowe posiedzenie mające na celu przeprowadzenie kontroli 
funduszu sołeckiego wsi Drzonek i Międzychód posiedzenie odbyło się w świetlicy każdej z 
kontrolowanych sołectw. 
 
W pierwszej kolejności Komisja udała się do świetlicy w Drzonku gdzie została 
kompleksowo przeprowadzona kontrola funduszu sołeckiego wsi Drzonek. W obecności Pani 
Haliny Szostak i Stanisława Kaźmierczaka komisja sprawdziła stan rzeczywisty przedmiotów 
z arkuszem spisu z natury. Po dokładnej weryfikacji materiałów na stanie sołectwa 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przystąpił do rozliczenia środków funduszu sołeckiego 
pod względem zamierzonych przedsięwzięć oraz ich realizacji co stanowi załącznik do 
protokołu. Fundusz sołecki wsi Drzonek na 2015 rok opiewał na 12.788 zł, wykorzystano 
10.265,75 zł różnica stanowi zaplanowanie wykonania prac remontowych, które ostatecznie 
zostały wykonane w ramach sponsoringu. Na dzień 31.12.2015 kwota 2.522,25 zł nie została 
wykorzystana przez sołectwo. 
 
Komisja po zapoznaniu się z przedmiotem kontroli nie odnotowała nieprawidłowości. 
 
Następnie Komisja Rewizyjna udała się do świetlicy w Międzychodzie gdzie w obecności 
sołtysa Międzychodu przeprowadziła kompleksowo kontrolę funduszu sołeckiego sołectwa 
Międzychód. Komisja sprawdziła stan rzeczywisty przedmiotów z arkuszem spisu z natury. 
Po dokładnej weryfikacji materiałów na stanie sołectwa Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
przystąpił do rozliczenia środków funduszu sołeckiego pod względem zamierzonych 
przedsięwzięć oraz ich realizacji co stanowi załącznik do protokołu. Fundusz sołecki sołectwa 
Międzychód na 2015 rok opiewał na 14.941 zł, wykorzystano 14.716,43 zł. Na dzień 
31.12.2015 kwota 224,57 zł nie została wykorzystana przez sołectwo. 
 
Komisja po zapoznaniu się z przedmiotem kontroli nie odnotowała nieprawidłowości. 
 
Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. 
 
Przewodniczący Komisji Henryk Grycz  podziękował wszystkim za przybycie i zakończył 
posiedzenie Komisji Rewizyjnej.  
 
Protokolant         Przewodniczący Komisji 
/-/ Magdalena Pawłowska      /-/ Henryk Grycz 


